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Nem hozott érdemi előrelépést a mai Sport Klub gyűlése. Molnár Miklós elmondta, a mai
találkozón a klub közölte álláspontját és jövőbeni terveiről tájékoztatta a csapatot, illetve az
edzőt, annak függvényében, hogy a városvezetés milyen lépéseket tesz. 
  

  

Archív

  "Botorokkal közöltük, hogy nem fogadjuk el a felmondását és szeretnénk, ha továbbra is a
csapat edzője maradna. Arra a döntésre jutottunk, hogy péntekig várunk, hátha a 
Polgármesteri Hivatal
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addigra meghozza a szükséges döntéseket, és kiutalja a pénzt. Pénteken újabb gyűlést tartunk
és annak függvényében, hogy milyen változások történtek vagy éppen nem történtek,
megtesszük a szükséges lépéseket" – tájékoztatott Molnár.

A Polgármesteri Hivatal reggel kiküldött közleményében foglalt állást a kialakult ügyben, amiben
elmondásuk szerint „megpróbál minden segítséget megadni városunk csapatának”. A
közleményből mégis úgy érződik, hogy egyelőre a bürokrácia útvesztői visszafogják a
szükséges pénz kiutalását. 
A teljes sajtóközlemény itt olvasható
.
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